



# 绿色供应链管理体系认证证书



证书编号：19726R0800004R000

兹证明  
三变科技股份有限公司

统一社会信用代码：91330000734527928F

注册地址：浙江三门西区大道 369 号

邮编：317100

经营地址：浙江省台州市三门县西区大道 369 号；三门县海润街道金源路 13 号

邮编：317100

管理体系符合  
RB/T 089-2022 绿色供应链管理体系 要求及使用指南  
标准要求  
认证范围：

500kV 级及以下油浸式电力变压器、35kV 级及以下中小型油浸式低损耗配电变压器、干式变压器、组合式变压器（含风电、光伏、变电站）、10kV 柱上变压器台成套设备、电抗器、资质范围内 0.4kV 低压成套开关设备的设计、生产和销售所涉及的绿色供应链管理活动。（五星）

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审计报告为准  
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))上查询  
本证书信息可在认证机构官方网站([www.china-isc.org.cn](http://www.china-isc.org.cn))上查询

初评日期：2026 年 02 月 12 日

有效期至：2029 年 02 月 11 日

签发人：



证书二维码

认证机构：北京国标联合认证有限公司





# Green Supply Chain Management System certification

Registration No. 19726R0800004R000

This is to certify that

**Sanbian Sci-Tech Co., Ltd.**

The social credit code: 91330000734527928F

Registered Address: No. 369 West Area Avenue, Sanmen, Zhejiang

Audit Address: No. 369 West Area Avenue, Sanmen County, Taizhou City, Zhejiang Province; New Energy Delivery Center  
No. 13, Jinyuan Road, HaiRun Subdistrict, Sanmen County

Which is in conformity with

**RB/T 089-2022**

This certificate covers the following scope of

Green supply involved in the design, production and sales of oil-immersed power transformers of 500kV and below, small and medium-sized oil-immersed low-loss distribution transformers of 35kV and below, dry transformers, combined transformers (including wind power, photovoltaic, substation), transformer sets on 10kV columns, reactors, and 0.4kV low-voltage switchgear sets within the scope of qualification Chain Management Activities (five stars)

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.  
The certificate information is available on the CNCA of the official website ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))  
Search ([www.china-isc.org.cn](http://www.china-isc.org.cn))

Issue Date: 2026-02-12

Expiration Date: 2029-02-11

Issued by:

*Huangyijun*



Cert code

Beijing International Standard United Certification Co., Ltd.



Add: Room 809, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing. TEL (+86 10) 8225 2376